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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:2749 Utökade resurser till polisen för åtgärder mot pedofiler

I ett internationellt polissamarbete mellan sex länder har man nu lyckats ta ned 
en omfattande pedofilsajt med 400 000 användare. 

Björn Sellström, kriminalkommissarie och verksamhetsutvecklare av 
internetrelaterade sexualbrott mot barn på Noa, säger i Morgonstudion i SVT 
att ”storleken på plattformen vittnar om vilket enormt intresse det finns på 
denna sida. 400 000 medlemmar är större än Malmös befolkning”.

Polisen säger samtidigt att det finns ännu fler liknande plattformar på Darknet, 
men att begränsade resurser gör det svårt för polisen att identifiera förekomsten 
av de dolda chattarna där sexualbrottsförbrytare samlas. ”Vi skulle kunna 
identifiera fler liknande plattformar om vi hade mer personal”, säger Björn 
Sellström.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Är statsrådet beredd att skjuta till extra resurser till polisen i syfte att särskilt 
bekämpa dessa brott?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-04
Besvaras senast
2021-05-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


